
Läsnä:
Puheenjohtaja: Mette Soittila
Tekninen assistentti: Tuomas Kerminen
Isäntä: Aleksi Mattila
Excumestari: ja Joonas Hukkanen
Emäntä: Amanada Saukkonen

Etänä:
Sihteeri: Hugo Tamm

ESITYSLISTA

1. Kokouksen avaus

− Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:06

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

− Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen järjestäytyminen

− Kokouksen puheenjohtajana toimii Mette Soittila ja sihteerinä Hugo

Tamm.

4. Työjärjestys

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja

− Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

6. Kuulumiskierros

− Kaikille kuuluu hyvää☺
− Japanilaisia nameja

7. Ilmoitusasiat

− Petja lähti vaihtoon.

− Granlund haluaa excun



8. Talousasiat
a. Vuju sponsoreiden laskutus

- Kaikki muut maksaneet paitsi RIL. Heille lähetetty lasku.
b. Energiasaunan sponsorin maksu 300e tulematta
c. Wappuboolista odotetaan maksuja/laskuja

- Wappuboolista ei ole rahikselle tullut mitään uutta tietoa. Aleksi
on kysynyt laskutusten perään. Jos laskua/maksuja ei tule
laskutetaan joulukuussa osallistuneilta kerhoilta meidän
maksaman osuuden.

d. Tarkastellaan ajankohtaista rahatilannetta
- Tilillä 8200e
- Tulevat menot:

- VVS-träff -200e
- Pikkujoulut ja vaalikokous -500e
- Kuvaaja -1000e
- Muut menot:

- Maisterioluet -100e
- Kiitosdinneri -500e (50/henkilö)

- Jää 5900e
- Halutaanko budjetoida ensi vuodelle?

a. Hallitusvaihto
b. Alumnitoiminta
c. Ulkomaan excursio

9. Menneet tapahtumat
a. Energiasauna 12.9.

- Saatiin paljon uusia jäseniä
- Päivitetty diashow driveen (Katja)

a. VUJUT 16.9.
- Meni hyvin!
- Palaute kysely menemään kiitosviestin yhteyteen kun kuvat tulevat
- Testamentin tekoa tapahtumasta
- Mette selvittää kuka tekee mitäkin

b. Kotimaan pitkä 20.-22.9.
- Meni hyvin! Kiitos Petja ja Joonas!
- Maksoi 4100e

10. Tulevat tapahtumat

a. Climecon excu



- Edistyy, Joonas kyselee sopivia päiviä
b. Maisterit bisselle

- Tuomas ja Joonas hoitavat
- 10.10 klo 17 (paikka ilmoitetaan myöhemmin)
- Tavoite: Uusien potentiaalisten hallituslaisten kartoitus

c. Paneeli tapahtuma (LIVIN ja TEK:in alumnit)
- Edelleen ei edennyt
- Ossin kanssa sovittu alustavasti
- Ossi (ja alumnit) hoitaa puhujat ja keskustelut, me varataan paikka

d. VVS-Träff
- 2.11. klo 17-00 Rantsulla
- Lipun hinta 10e (kiintiö 100 hlö)
- Tila + palju 480e (osallistumismaksu luultavasti kattaa tämän)
- Kaljaa ja sipsiä
- Kerho budjetoinut tähän 200e
- Alustavan tiedotuksen voi laittaa, Katja
- Seuraava kokous 13.10. klo 16 Otaniemessä

e. Rakennusten Energiaseminaari
- 31.10 Pikku Finlandiassa
- Järjestetään yhdessä SuLVIn ja VVS:n kanssa
- Avustajia tarvitaan 10-11 hlö

- Aamu 7-12 (6-7 hlö)
- Juha
- Joonas?
- Simon

- Ilta 12-17 (4 hlö)
- Amanda?
- Mette
- Hugo?

- Mette rekryy fukseja
- Lounas ja kahvit kuuluu kaikille
- Kerholle 800e korvaus

11. Sisäasiat

- Mukit tuli!
- Ostettiin kajari kerholle

- Vain kerhon tapahtumiin
- Uudet nettisivut

- Kide-appiin jäsenet ja tapahtumat
- Jäsenmaksu takaisin 5e



- Simon selvittää lisää mahdollisuuksista ensi kokoukseen
- Vuosikokous

- 7.11 ensimmäinen vuosikokous
- 29.11 toinen vuosikokous (vaalikokous)
- Ennen ensimmäistä vuosikokousta pitää lähettää kutsu kaikille

jäsenille viikko etukäteen
- Nordbygg messut 23.-26.4.2024

- Ei välttämättä Nordbygg messuille, mutta ulkomaan excursio
päätettiin järjestää

- Aleksi selvittää vaihtoehtoja ensi kokoukseen
- Ensi vuoden hallitukseen kiinnostuneita

- Amanda, Joonas, Simon, Tuomas, Mette = vara pj(?)

12. Ulkoasiat

13. META

- Maksetaan matkalasku Janika Torkille pyynnön mukaan

14. Seuraava kokous

- Lokakuussa 24.10. klo 17-18

15. Kokouksen päättäminen
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.47

VAKUUDEKSI

___________________________ ____________________________
Mette Soittila, Puheenjohtaja Hugo Tamm, sihteeri

___________________________
Simon Shiferaw, rahastonhoitaja


